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Panie Przewodniczący! 
Wysoka Rado! 

 
 Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 lutego 
2009 roku do dnia 17 marca 2009. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I.  W zakresie spraw finansowych:  
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się i przeanalizował wystąpienie pokontrolne NIK. 
Polecił wdroŜyć wszelkie zalecenia i uwagi przedstawione w protokóle. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią RIO w spr. zaplanowania dotacji z 
przeznaczeniem na organizację Memoriału Pluszczyka, która mówi, iŜ przepis art. 
176 ust 1 ustawy z dnia 30.06.2005 r. o finansach publicznych daje podstawę do 
przyznawania z budŜetu jednostki samorządu terytorialnego dotacji podmiotom 
niezaliczanym do sektora finansów publicznych i niedziałającym w celu 
osiągnięcia zysku, lecz jedynie na cele publiczne związane z realizacją zadań tej 
jednostki. Planowane dotacje powinny być określone przedmiotowo a nie 
podmiotowo. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem DruŜyny Harcerskiej Leśni o 
dofinansowanie wycieczki do Warszawy. Po analizie Burmistrz przyznał kwotę w 
wysokości 300,00 zł. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z prośbą Prezesa KS Koral o rozłoŜenie na raty 
zwrotu dotacji i umorzenia odsetek. Burmistrz postanowił poczekać na decyzję z 
SKO ze Szczecina, gdzie KS Koral złoŜył odwołanie, po czym podejmie decyzję. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BOK z prośbą o dofinansowanie do 
Festiwalu Piosenki Dziecięcej. Burmistrz przyznał kwotę w wysokości 700,00 zł. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KPP z Myśliborza z prośbą o 
zakupienie pucharów na konkursy powiatowe przeprowadzone przez Policję. Po 
analizie Burmistrz postanowił skierować wniosek do RI i przygotować nagrody 
rzeczowe. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Naczelnika US w Myśliborzu o 
wydanie postanowienia w spr. wniosku z dnia 20 lutego 2009 r. osoby fizycznej 
zam. Barlinek ul. Armii Polskiej w spr. rozłoŜenia na raty zapłaty podatku od 
spadku, wynikającego z decyzji Naczelnika US w kwocie 2.032,00 zł. Po analizie 
Burmistrz wyraził zgodę na rozłoŜenie na 10 rat w/w podatku od spadku. 

8. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. refundacji kosztów zakupu okularów 
korygujących wzrok przy pracy na stanowiskach z monitorami ekranowymi. 

 
 
II.  W zakresie spraw inwestycyjnych: 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem remontów na drogach gminnych w 
ramach bieŜącego remontu dróg na rok 2009. Po analizie Burmistrz postanowił 
uszczegółowić przedstawiony plan i zorganizować spotkanie z mieszkańcami 
ul. Sosnowej. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. oczyszczania przystanków 
autobusowych na terenie miasta i gminy Barlinek. Burmistrz postanowił 
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przyznać kwotę 10.000,00 zł w zakresie utrzymania czystości i porządku na 
rok 2009. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozstrzygnięcia przetargu na 
„Budowę Cmentarza Komunalnego w Barlinku (etap I). Na w/w przetarg 
wpłynęło 7 ofert. 4 oferty podlegały odrzuceniu. Najkorzystniejszą ofertę 
przedstawiła firma MADEX z Barlinka za cenę 2.560.619,80 zł. Burmistrz 
zaakceptował przedmiotową ofertę i postanowił zawrzeć stosowną umowę. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą budowy cmentarza komunalnego 
przy ul. Szosowej w Barlinku (etap 1). Wykonawca dokumentacji projektowej 
firma Art Nova zaprojektowała sieć wodociągową w pasie istniejącej jezdni. 
Wg kosztorysu przedstawionego przez wykonawcę - firmę MADEX, koszt 
rozbiórki i naprawy nawierzchni betonowej wynosi 48.123,66 zł. Burmistrz 
postanowił zwrócić się do wykonawców dokumentacji o dokonanie zmian i 
połoŜenie wodociągu w pasie zieleni. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą rozstrzygnięcia przetargu na 
inspektora nadzoru dla inwestycji: „Budowa Cmentarza Komunalnego w 
Barlinku (etap I). Na w/w przetarg wpłynęło 5 ofert. Burmistrz wybrał i 
zaakceptował najkorzystniejszą ofertę firmy Ratusz - Bud Piotr Ratuszny z 
Barlinka za cenę 20.740,00 zł. i postanowił podpisać stosowną umowę. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy ścieŜki rowerowej z 
Barlinka do Krzynki. Po analizie Burmistrz postanowił, aby odcinek trasy ul. 
Sportowej zrobiony został w kostce brukowej, odcinek przez las nawierzchnią 
gruntową, zaś odcinek w Krzynce połoŜony nawierzchnią asfaltową. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z listem intencyjnym przygotowanym przez 
Starostwo Powiatowe w Myśliborzu w spr. realizacji zespołu boisk sportowych 
w ramach programu "Moje boisko - Orlik 2012". Burmistrz nie wniósł uwag i 
postanowił go podpisać. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją o wynikach oceny wniosku pt. 
"Nordic Walking produktem turystycznym Barlinka", złoŜonego przez TMB 
we współpracy z Gminą Barlinek w odpowiedzi na konkurs organizowany 
przez Ministerstwo Sportu i Turystyki. Wniosek został odrzucony na etapie 
oceny formalnej ze względu na brak aktualnych zapisów w KRS Towarzystwa. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z koncepcją zagospodarowania parku i 
infrastruktury kulturalno - sportowej we wsi Mostkowo. Burmistrz 
zaakceptował przedmiotową koncepcję i przyjął bez uwag. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ogłoszenia na wykonanie 
dokumentacji projektu drogi Pustać - Podgórze. Na zamieszczone ogłoszenie 
nie wpłynęła Ŝadna oferta. Burmistrz postanowił jeszcze raz ogłosić 
zaproszenie do składania ofert w przedmiotowej sprawie. 

11. Burmistrz Barlinka zobowiązał RI do przygotowywania raz na 2 tygodnie 
informacji dot. realizacji inwestycji. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o wyraŜenie 
zgody na przedłuŜenie ul. Kwiatowej i wykonanie we własnym zakresie 
dojazdu do działki nr 381. Postanowił poinformować wnioskodawcę, iŜ 
przedłuŜenie ul. Kwiatowej i wykonanie drogi publicznej wiąŜe się z 
przygotowaniem odpowiedniej dokumentacji budowlanej w zakresie budowy 
drogi oraz uzbrojenia przedmiotowego terenu. Zakres tego przedsięwzięcia 
kwalifikuje je do realizacji w ramach zadania inwestycyjnego Gminy, gdzie 
będzie ono analizowane w ramach budŜetu Gminy po roku 2010. W związku z 
powyŜszym Burmistrz nie wyraŜa zgody na prośbę w przedłoŜonym wniosku. 
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13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przetargu na " Oświetlenie 
drogowe w Krzynce, Mostkowie, Strąpiu oraz przy ul. Zielnej i Działkowej w 
Barlinku". Zaakceptował skład komisji przetargowej w osobach: Janusz 
Zubyk, Kamila Rogut - Szkudlarek, Renata Wolniak. Jednocześnie postanowił 
zamieścić ogłoszenie na wybór inspektora nadzoru w/w zadania. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. koncepcji zagospodarowania 
parku i infrastruktury sportowej w Barlinku. Koncepcja została zamieszczona 
na stronach internetowych oraz przedstawiona Radzie Miejskiej do 
zatwierdzenia. Burmistrz zapoznał się z opiniami Komisji Rady oraz opiniami 
społeczeństwa gminy zamieszczonymi na stronach internetowych. Realizacja 
przedmiotowego zadania nastąpi zgodnie z WPI w roku 2010. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przetargu nieograniczonego 
na "Opracowanie dokumentacji niezbędnej do wystąpienia z wnioskiem o 
dofinansowanie z Funduszu Spójności dla przedsięwzięcia o nazwie 
Uporządkowanie Gospodarki Wodno - Ściekowej na terenie Aglomeracji 
Barlinek i Mostkowo, gmina Barlinek". Na w/w przetarg wpłynęły 3 oferty. 
Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą konsorcjum PROKSEN Sp. z o.o. z 
Torunia, Agencja Inwestycji i Rozwoju Sp. z o.o. Toruń za cenę brutto 
150.060,00 zł. i postanowił podpisać stosowną umowę. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. stanu realizacji zadań 
ujętych w Wieloletnim Planie Inwestycyjnych dla gminy Barlinek i 
zaakceptował ją pozytywnie. Postanowił przedłoŜyć przedmiotową tabelę z 
informacjami Radzie Miejskiej jako materiał sesyjny w miesiącu marcu. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. naboru wniosków do 
działania "Odnowa i rozwój wsi w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2007 - 2013". Po analizie postanowił, aby RI przygotował 
projekt pn: " Odnowienie miejsca pamięci i zakup wyposaŜenia dla muzeum w 
Dziedzicach". Realizacja zadania planowana jest na lata 2009/2010. 
Jednocześnie Burmistrz postanowił zorganizować zebranie sołeckie w w/w 
sprawie. Zobowiązał RG do przygotowania do 12 marca b/r Aktualizacji Planu 
Odnowy miejscowości Dziedzice. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. złego oświetlenia drogowego 
ul. Niepodległości, którą zgłaszają mieszkańcy miasta. Burmistrz wyraził 
zgodę na wymianę 6 szt. opraw oświetleniowych ze 150W na 250W. Koszt 
wymiany jednej oprawy wynosi ok. 500,00 zł brutto. Jednocześnie Burmistrz 
zobowiązał RGM do sprawdzenia w terenie stanu drzew rosnących na 
przeciwko byłego kina przy ul. Niepodległości, czy korony drzew nie 
zasłaniają światła lamp i czy nie wymagają przycięcia. 

 
 
     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z kolejnym wnioskiem osoby fizycznej zam. ul. 

Kwiatowa 3 o wykup pomieszczenia byłej kotłowni zaadaptowanego na sklep 
spoŜywczy znajdującego się w budynku wielorodzinnym przy ul. Ogrodowej 23a. 
Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek i postanowił poinformować, iŜ obiekt ten 
wyłączony jest ze sprzedaŜy lokali, przedmiotowy budynek nie przewiduje się do 
prywatyzacji. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Kancelarii Radcy Prawnego Ryszarda 
Wilimi ńskiego z Gorzowa Wielkopolskiego o sprzedaŜ działki nr 159 obr. Płonno. Na 



 4 

działce nr 159 znajduje się zbiornik ppoŜ i opinia Komendanta Miejsko Gminnego 
OSPRP jest taka, iŜ zbiornik winien tam pozostać. Burmistrz postanowił 
poinformować wnioskodawcę, Ŝe w związku z powyŜszym rozpatrzył wniosek 
negatywnie. Jednocześnie zobowiązał do przeprowadzenia szczegółowej analizy 
potrzeby istnienia zbiornika ppoŜ na w/w działce. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. Górna 
28c/31 o zamianę gruntu stanowiącego własność wnioskodawcy - działka nr 252 na 
grunt stanowiący własność Gminy Barlinek, działka nr 248/1. Burmistrz zobowiązał 
RG do sprawdzenia podziału przedmiotowej działki, jeŜeli nie ma prawnych 
przeszkód podziałowych wystąpimy do RM z projektem uchwały w spr. wyraŜenia 
zgody na zamianę wyŜej wymienionych gruntów. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o nabycie działki gruntu 
nr 143 połoŜonej w Łubiance. Na teren obejmujący przedmiotową działkę nie ma 
planu zagospodarowania przestrzennego. W studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Barlinek część działki oznaczona jest 
symbolem UT - jako tereny obiektów i urządzeń turystycznych i sportowych, a 
pozostała o większym obszarze cześć działki oznaczona jest symbolem ZL - jako 
tereny do zalesienia. W związku z powyŜszym Burmistrz negatywnie rozpatrzył 
przedmiotowy wniosek. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o zakup do linii płotu 
działek nr 445/3 i 445/4 w Barlinku przy ul. Podgórnej 12. Po analizie postanowił 
poinformować wnioskodawcę, iŜ będzie prowadzona analiza wydzielenia pasa 
drogowego ul. Podgórnej. Po tej analizie podejmiemy dalsze działania i rozpatrzymy 
ponownie przedmiotowy wniosek. Na dzień dzisiejszy, do czasu ewentualnego zbycia 
istnieje moŜliwość zawarcia umowy dzierŜawy wskazanego terenu. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem hotelu Barlinek Sp. z o.o. o przesunięcie 
terminu płatności opłaty rocznej z tyt. uŜytkowania wieczystego gruntu stanowiącego 
własność gminy Barlinek do dnia 30 września b/r. Po analizie Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na przesunięcie terminu w/w płatności. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. 
OkręŜna 56 o ponowne rozwaŜenie zbycia nieruchomości ozn. działką nr 353/3 
stanowiących własność Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił skierować pismo do 
RM w/m z prośbą o zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z opinią GKRPA dot. projektów uchwał w spr. liczby 
punktów sprzedaŜy napojów alkoholowych i miejsc ich usytuowania. Postanowił 
skierować przedmiotowe projekty do Rady Miejskiej. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z decyzją SKO w Szczecinie podtrzymującą w mocy 
decyzję Gminy Barlinek dot. cofnięcia zezwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych 
w sklepie NETTO przy ul. Gorzowskiej 78 w Barlinku.  

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją opracowaną przez PGK Sp. z o.o. w 
Barlinku dot. koncepcji i kosztów utworzenia targowiska miejskiego w Barlinku na ul. 
Dworcowej przy dworcu PKP. Burmistrz postanowił przygotować szczegółowe 
informacje w przedmiotowej sprawie i przekazać do Rady Miejskiej z prośbą o opinię 
w sprawie. Jednocześnie postanowił wypowiedzieć umowę dzierŜawy części terenu na 
targowisko przy ul. 31 Stycznia w Barlinku. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy SoftGis z Wrocławia o 
sporządzenie aneksu do umowy wydłuŜającego czas realizacji przedmiotu zamówienia 
o okres przeprowadzenia niezbędnych uzgodnień i opinii wymaganych nowymi 
przepisami. Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i postanowił przygotować 
stosowny aneks. 
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12. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wniosku w sprawie przystąpienia do 
opracowania miejscowego planu zagospodarowania na terenie Moczkowa, od strony 
ul. Gorzowskiej w kierunku jeziora. Po analizie Burmistrz wyraził zgodę, aby 
przystąpić do sporządzenia mpzp przedmiotowego obszaru. Jednocześnie zobowiązał 
RG do przeanalizowania sporządzenia mpzp dla drugiej strony Moczkowa. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. 11 
Listopada 11/32 o zakup działki nr 665/49 o pow. 0,0043 ha obr. 1 Barlinek. 
Burmistrz postanowił przygotować przedmiotowy teren do sprzedaŜy o czym 
poinformuje wnioskodawcę. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Barlinek ul. 
Zielna 14 o dosprzedaŜ terenu przyległego do działek nr 693/2 i 693/3 obr 1 Barlinek. 
Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z wnioskodawcami w przedmiotowej 
sprawie. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zestawieniem ofert na dostawę wraz z montaŜem 
rolet wewnętrznych do świetlicy wiejskiej w Krzynce. Zaproszono dostawców do 
wzięcia udziału w postępowaniu poprzez zapytanie ofertowe skierowane do 3 
dostawców. Wpłynęły 3 oferty. Burmistrz wybrał najkorzystniejszą ofertę Zakładu 
Usługowo - Handlowego L. Rowiński z Barlinka, na kwotę 1.696,00 zł brutto i 
postanowił podpisać stosowną umowę. 

16. Burmistrz Barlinka zobowiązał RG do przygotowywania raz w miesiącu wykazu 
wydanych decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia przez Urząd Miejski pełnego 
zakresu utrzymania jednostek OSP Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił, iŜ 
wszelkimi sprawami finansowymi OSP Gminy Barlinek zajmować się będzie RF w/m, 
sprawami merytorycznymi dot. funkcjonowania straŜy zajmować się będzie inspektor 
OC.  

18.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Telekomunikacji Polskiej w spr. 
wyraŜenia zgody na zamontowanie automatu telefonicznego tp w miejscowości 
Dziedzice na ścianie budynku remizy straŜackiej. Pozytywnie zaopiniował wniosek i 
wyraził zgodę na powyŜsze. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PKP S.A. Oddział Gospodarowania 
Nieruchomościami w Szczecinie o przeniesienie na rzecz Gminy działek gruntu 
zlokalizowanych w obr. Mostkowo w zamian za wygaszenie części zaległych 
zobowiązań podatkowych. Po analizie Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z 
wnioskodawcą. Jednocześnie poinformował, Ŝe istnieje ewentualnie moŜliwość 
przeniesienia na rzecz gminy części działek gruntu, ale do wysokości kwoty, którą 
PKP zalega gminie za niezapłacone podatki. Burmistrz nie wyraŜa natomiast zgody na 
przekazanie działek gminie na poczet przyszłych podatków. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nie podjęcia uchwały w spr. wyraŜenia 
zgody na zbycie gruntu połoŜonego w Barlinku przy ul. Jeziornej, działka nr 233/4. Po 
analizie Burmistrz postanowił dokonać podziału przedmiotowej działki, a następnie 
kolejno przygotowywać stosowne projekty uchwał o zbycie poszczególnych działek. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Barlinek, ul. 
Fabryczna 3b o wykupienie ogrodu mieszczącego się przy ul. Fabrycznej. Burmistrz 
rozpatrzył wniosek negatywnie, gdyŜ na wskazany teren brak jest miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem uzgodnień przysłanym przez PKP S.A. 
Oddz. Gospodarowania Nieruchomościami w Szczecinie odnośnie odszkodowania, w 
związku z wydzieleniem nieruchomości będących w wieczystym uŜytkowaniu PKP 
pod poszerzenie istniejących dróg publicznych, za wygaszone prawo uŜytkowania 
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wieczystego gruntu ozn. działkami 151/2 i 151/9 obr. Mostkowo., które z mocy prawa 
przeszły na Gminę Barlinek. Burmistrz nie wniósł uwag i postanowił podpisać 
protokół. 

23. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. oddania w uŜytkowanie wieczyste w 
trybie bezprzetargowym działki gruntu nr 205/8 połoŜonej w Barlinku przy Rynku w 
celu poprawienia warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. prowadzonego procesu przejęcia przez 
Gminę Barlinek działki nr 123/9 obr. OŜar. Na etapie dostarczania przez Pana 
Wojciecha Kurosza niezbędnej dokumentacji do zawarcia transakcji ujawnił, Ŝe 
działka jest obciąŜona nieodpłatną słuŜebnością polegającą na prawie przechodu i 
przejazdu przez tę działkę w zakresie niezbędnym do wjazdu na przyległe działki. 
Burmistrz postanowił poinformować Radę Miejska o obciąŜeniach nabywanej działki. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. 
sprzedaŜy działek gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 96/20 i 96/21 o łącznej pow. 
0,2604 ha połoŜonych w Barlinku przy ul. Św. Bonifacego po pierwszym 
negatywnym przetargu. Burmistrz postanowił zorganizować kolejny przetarg i 
obniŜyć cenę wywoławczą do kwoty 120.000,00 zł.  

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. 
sprzedaŜy działki gruntu oznaczonej w ewidencji nr 53/11 o pow. 0,0667 ha połoŜonej 
w m. Mostkowo po pierwszym negatywnym przetargu. Po analizie Burmistrz 
postanowił wstrzymać proces dalszej sprzedaŜy w/w terenu do czasu ewentualnego 
zainteresowania się przedmiotowym gruntem. 

27. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. nabycia nieruchomości gruntowej 
połoŜonej we wsi Dzikowo, ozn. działką nr 41/3 o pow. 0,0531 ha. na rzecz Gminy 
Barlinek. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem ANR Oddz. w Szczecinie będącym 
odpowiedzią na wniosek Burmistrza o nieodpłatne przekazanie Gminie nieruchomości 
Skarbu Państwa. Po analizie Burmistrz postanowił przygotować stosowny projekt 
uchwały w spr. przejęcia nieruchomości nr 6/2 o pow. 0,5483 ha obr. Mostkowo. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PH-U MARKETING Tadeusz 
Niewiadomski z siedzibą w Barlinku na zapytanie Burmistrza na jaki cel zamierza 
przeznaczyć działkę nr 223/9 obr. Płonno po jej wykupieniu. Zainteresowany chce 
przeznaczyć działkę jako teren zakładów produkcji rolnej. Po analizie Burmistrz 
postanowił przygotować decyzję o warunkach zabudowy dla tego terenu. 

30. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaŜy w drodze przetargu ograniczonego działka nr 33 o pow. 
0,0900 ha obr. Krzynka. 

31. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do sprzedaŜy połoŜonej w Barlinku przy ul. Moniuszki, ozn. działką nr 
277/4 o pow. 0,1408 ha. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze stanowiskiem Rady Miejskiej w spr. projektu 
uchwały dot. odstąpienia od odwołania darowizny nieruchomości połoŜonej w 
Barlinku przy ul. Górnej, ozn. działkami nr 106, 107 i 108 o łącznej pow. 0,1608 ha. 
Burmistrz Barlinka postanowił zorganizować spotkanie z właścicielem w/w 
nieruchomości celem podjęcia stosownej decyzji. 

33. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nie podjęcia uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na zbycie działki gruntu ozn. nr 729/23 o pow. 1,6659 ha połoŜonej 
w Barlinku na Górnym Tarasie stanowiącej własność Gminy Barlinek. Po analizie 
Burmistrz postanowił odstąpić od procesu zbycia w/w terenu. 
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34. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej zam. Barlinek ul. 
Niepodległości 11 o doręczenie odpisu korespondencji dot. wniosków o odsprzedaŜ 
części gruntu gminy przyległego do działki nr 98/8 przy ul. Niepodległości 4 w 
Barlinku. Burmistrz wyraził zgodę na przekazanie kserokopii przedmiotowej 
korespondencji. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 
 

1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. przeznaczonych do oddania w dzierŜawę 
w drodze bezprzetargowej części wskazanych nieruchomości z przeznaczeniem na 
cele ogrodowe, połoŜonych w obrębie 1 i 2 miasta Barlinka stanowiących własność 
Gminy Barlinek, administrowanych przez Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej 
Sp. z o.o. w Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie przeznaczonych do oddania w 
dzierŜawę w drodze bezprzetargowej połoŜonych w gminie Barlinek stanowiących 
własność Gminy Barlinek, administrowanych przez Barlineckie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie przeznaczonej do oddania w najem 
w drodze bezprzetargowej, część nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej 
w ewidencji gruntów działką nr 151/4 o pow. uŜytkowej 54,00 m2 ( obręb 2 m. 
Barlinka), gruntowej zabudowanej oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 77/19 o 
pow. uŜytkowej 78,20 m2 ( obręb 2 m. Barlinka) z przeznaczeniem na potrzeby 
gospodarcze oraz składowanie opału w celu ogrzania lokalu. 

4. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu części nieruchomości 
gruntowej przeznaczonej do oddania w dzierŜawę w drodze bezprzetargowej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 660/1 o pow. 26,00 m2 ( ob. 2 m. 
Barlinka) z przeznaczeniem na dojście do nieruchomości. 

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie przeznaczonej do oddania w 
dzierŜawę w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomość gruntową 
oznaczoną w ewidencji gruntów działką nr 146 o pow. 200 m2 połoŜną w obrębie 
Płonno, stanowiącą własność Gminy Barlinek wraz z dwoma budynkami 
gospodarczymi o łącznej powierzchni uŜytkowej 92 m2 z przeznaczeniem na cele 
gospodarcze związane z prowadzeniem gospodarstwa rolnego. 

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie przeznaczonej do oddania w 
dzierŜawę w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomość gruntową 
oznaczoną w ewidencji gruntów działką nr 205/11 o pow. 10,00 m2 połoŜną w obrębie 
2 m. Barlinka, stanowiącą własność Gminy Barlinek z przeznaczeniem na 
usytuowanie tymczasowego obiektu handlowego w celu prowadzenia działalności 
gospodarczej. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru dzierŜawcy nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów działkami: nr 787/9, nr 787/13, 787/14, 787/8, 787/7, 
o łącznej powierzchni 1650,00 m2, połoŜonymi przy ul. Przemysłowej ( ob. 1 m. 
Barlinka) z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej, preferowane 
zagospodarowanie na cele gospodarcze. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejsza 
przedstawioną przez firmę Barlinek Inwestycje i postanowił zawrzeć stosowną 
umowę. 

8. Burmistrz Barlinka postanowił zmienić Zarządzenie Nr 36/2008 r z dnia 12 marca 
2008 r. w sprawie ustalenia stawek czynszowych za dzierŜawę lub najem 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Barlinek. Ustalił kwoty czynszu z 
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przeznaczeniem na cele rolne: stawka czynszu za dzierŜawę 1 ara rocznie 3,00 zł na 
terenie miasta, na terenie gminy natomiast 2,00 zł; z przeznaczeniem na infrastrukturę 
techniczną ceny ustalane będą wg sporządzonego wcześniej operatu. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem ENEI o wyraŜenie zgody na przejście 
projektowanym elektroenergetycznym przyłączem kablowym 0,4 kV przez działkę nr 
784/9 obr. 2 m. Barlinek celem zasilenia garaŜu na działce nr 794/10. Burmistrz 
negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek i nie wyraził zgody na powyŜsze. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z aneksem nr 1/2009 do porozumienia w spr. 
utrzymania grobów i cmentarzy wojennych zawartym z Wojewoda 
Zachodniopomorskim w dniu 28 lutego 2007 r. Wojewoda przekaŜe Gminie kwotę 
6.100,00 zł na utrzymanie cmentarzy wojennych w 2009 roku. Burmistrz 
zaakceptował aneks pozytywnie i postanowił go podpisać. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodociągowo - 
Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. w spr. regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Barlinek. Burmistrz pozytywnie 
zaakceptował przedstawiony regulamin i postanowił przygotować i skierować do 
Rady Miejskiej stosowny projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Pana Piotra Adamioka w spr. zakupu 
budek lęgowych w ilości 50 szt. o wartości ok. 300,00 zł. Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył wniosek i przyznał wnioskowaną kwotę z GFOŚiGW. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze złoŜoną ofertą Firmy Rolniczej Marcin Kaczmarek 
na zakup podkładów kolejowych oraz tłucznia kolejowego za cenę 5.000,00 zł.. Po 
analizie Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotową ofertę.  

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PGK Sp. z o.o. w Barlinku dot. 
usunięcia kilku drzew rosnących na terenie cmentarza komunalnego w Barlinku. 
Burmistrz postanowił przygotować i skierować stosowny wniosek w spr. usunięcia 
drzew do Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wskazania dwóch lokali 
zamiennych dla osób wykwaterowanych z budynku połoŜonego przy ul. Jeziornej 15 
w Barlinku. Wskazano dla najemcy lokalu nr 1 - lokal zamienny połoŜony przy ul. 
Niepodległości 3/3 w Barlinku, dla najemcy lokalu nr 2 - wskazano lokal zamienny 
połoŜony przy ul. Niepodległości 10/3 w Barlinku. Burmistrz nie wniósł uwag do 
powyŜszego. Jednocześnie postanowił przekazać sprawę do RG, celem przygotowania 
przedmiotowej nieruchomości do zbycia. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nowego zagospodarowania terenu przy 
pomniku Piłsudskiego - usunięcie 3 drzew i krzewów rosnących na skwerze 
Piłsudskiego w Barlinku. Burmistrz postanowił usunąć drzewa i krzewy, co 
spowoduje lepsze nasłonecznienie terenu. Jednocześnie wybrał jedną z 
przedstawionych przez PGK Sp. z o.o. w Barlinku propozycji zagospodarowania 
zielenią pomnika Piłsudskiego, co wpłynie na poprawę estetyki skweru. Zadanie 
zostanie sfinansowane z GFOŚiGW. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą PGK Sp. z o.o. w Barlinku na wycięcie 4 szt. 
drzew gatunku dąb na ul. Szpitalnej. Drzewa są w złym stanie zdrowotnym, w 
związku z czym Burmistrz wyraził zgodę na usunięcie tych drzew. Prace związane z 
usunięciem sfinansowane będą ze środków gminnych przeznaczonych na utrzymanie 
zieleni. Jednocześnie Burmistrz zobowiązał Barlineckie TBS Sp. z o.o. do naprawy 
bądź usunięcia bramy wjazdowej znajdującej się przy budynku przychodni przy ul. 
Szpitalnej, będącej w zarządzie BTBS. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Daniela Libor Restauracja 
"Wielkopolanka" o wydzierŜawienie części działki nr 195 obr. 2 w Barlinku przy ul. 
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Rynek z przeznaczeniem pod kawiarnie letnią w okresie od 01.05.2009 do 30.08.2009 
r. Burmistrz Barlinka postanowił przygotować stosowny projekt w spr. 
wydzierŜawienia wnioskowanego terenu w drodze bezprzetargowej i skierować do 
Rady Miejskiej. 

19. Burmistrz Barlinka postanowił skierować do Rady Miejskiej stosowne projekty 
uchwał w spr wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie działek od nr 52/4 - 52/13 obr. 
Dziedzice oraz część działki nr 195 i nr 189 obr. 2 Barlinek, na czas nieoznaczony w 
drodze bezprzetargowej. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przejęcia części nieruchomości ozn. w 
ewidencji gruntów działką nr 183/14 o pow. 70 m2 obr 2 Barlinek. Burmistrz 
postanowił podjąć stosowne czynności prawne, celem odzyskania w/w nieruchomości. 

21. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości do oddania w 
dzierŜawę w drodze bezprzetargowej na rzecz właścicieli działek nr 445/6 i nr 445/3 i 
uŜytkowników wieczystych nr 445/2 w związku z bezumownym korzystaniem z 
części działki nr 459.( obręb 1 m. Barlinka) przy ul. Podgórnej na okres do 3 lat. 
Jednocześnie zobowiązał o wystąpienie z roszczeniem za bezumowne korzystanie z 
w/w gruntu. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zmiany uchwały Rady Miejskiej dot. 
dzierŜawy działki nr 205/11 o pow. 10.00 m2 przy ul. Szewskiej w Barlinku w drodze 
przetargu nieograniczonego. Burmistrz postanowił skierować do Rady Miejskiej 
stosowny projekt uchwały w spr. wydzierŜawienia działki nr 205/11 o pow. 10.00 m2 
w drodze bezprzetargowej na rzecz dotychczasowych dzierŜawców. 

23. Burmistrz Barlinka zobowiązał RGM do przedstawienia wniosków dot. nadania 
numerów porządkowych dla budynków w Gminie Barlinek. 

 
 
V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 
 

1. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. Regulaminu przeprowadzania okresowej 
oceny pracowników samorządowych. 

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. Regulaminu Organizacyjnego Urzędu 
Miejskiego w Barlinku. 

3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. szczegółowego sposobu 
przeprowadzania słuŜby przygotowawczej i organizowania egzaminu kończącego te 
słuŜbę w Urzędzie Miejskim w Barlinku. 

 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacjami dot. remontów i inwestycji w 
placówkach oświatowych. Burmistrz poinformował Dyrektorów placówek 
oświatowych, aby nie realizowały inwestycji w ramach środków bieŜących 
przyznanych szkołom. Burmistrz zobowiązał dyrektora SP Nr 1 w Barlinku do 
przygotowania koncepcji co zrealizuje za kwotę 85.000,00 zł oraz dyrektora PG Nr 1 
do przygotowania zakresu prac remontowych w gimnazjum. Jednocześnie zobowiązał 
dyrektorów szkół i przedszkoli, aby w terminie do 15 kwietnia b/r przedłoŜyli 
informacje, jaka ilość dzieci pójdzie do klas pierwszych oraz ilu 5 - latków przyjdzie 
do przedszkoli w roku 2009/2010. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Dyrektora PM Nr 1 z prośbą o wyjaśnienie 
kwestii refundowania przez przedszkole kosztów na ul. Leśnej. Burmistrz 
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poinformował, iŜ Gimnazjum na ul. Leśnej w Barlinku dostaje z budŜetu gminy całość 
przyznanej kwoty na utrzymanie budynku i nie moŜe wystawiać faktur obciąŜających 
ROś i Przedszkole Miejskiej Nr 1. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Rady Rodziców PG Nr 1 w Barlinku z 
prośbą o rozwaŜenie obniŜenia średniej ocen w celu uzyskania "Stypendium 
Burmistrza Barlinka". Burmistrz postanowił skierować wniosek wraz z informacjami 
zebranymi ze szkół w przedmiotowej sprawie do Rady Miejskiej z prośbą o zajęcie 
stanowiska. O powyŜszym poinformuje Radę Rodziców PG Nr 1, przy czym 
ewentualne zmiany będą mogły nastąpić w przyszłym roku szkolnym. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się i zaopiniował pozytywnie opracowane arkusze 
organizacyjne na 2009/2010 rok szkolny. 

5. W związku ze zmianą ustawy Karty Nauczyciela Burmistrz Barlinka zapoznał się ze 
sprawą dot. uchwalenia regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 
Barlinek. Zaakceptował przedstawiony projekt uchwały w przedmiotowej sprawie i 
postanowił skierować do Rady Miejskiej. 

6. Burmistrz Barlinka postanowił wystąpić z pismem do dyrektorów Przedszkoli 
Miejskich w Barlinku o przedstawienie informacji i wyjaśnień, czy były i czy są 
przyjmowane do przedszkoli dzieci z innych gmin. Informacja ma obejmować okres 3 
lat wstecz do roku bieŜącego. 

 
 
VII. W zakresie spraw Kontroli Wewnętrznej 
 

1. Burmistrza Barlinka wydał zarządzenie w spr. regulaminu kontroli wewnętrznej w 
Gminie Barlinek. 

2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. rocznego planu kontroli finansowej 
jednostek podległych Burmistrzowi Barlinka. 

 
 

  VIII     W zakresie spraw ABI, OPS, BOK, PGK,PEC,BTBS 
 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z protokółem Komisji Rewizyjnej dot. kompleksowej 
kontroli Ośrodka Pomocy Społecznej. 

2. Burmistrz Barlinka zobowiązał Barlineckie TBS Sp. z o.o. do przeprowadzenia 
inwentaryzacji nieruchomości będących w zarządzie BTBS i przedłoŜenia informacji 
w przedmiotowej sprawie. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wywozu śmieci na terenie miasta i 
gminy Barlinek przedstawioną przez Prezesów Barlineckiego TBS Sp. z o.o. i PGK 
Sp. z o.o. Burmistrz zobowiązał, aby system odbioru odpadów na nieruchomościach 
był ujednolicony, a rozliczenie odpowiadało rzeczywistej ilości odpadów na 
posesjach. Postanowił, aby boksy do lokalizacji pojemników na odpady były 
odpowiednio wydzielone i zagospodarowane. 
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Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 
w okresie międzysesyjnym. 

 
     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 
następujące spotkania: 
 
1. W Przedszkolu Miejskim Nr 1 zostały otwarte wyremontowane sale nowego oddziału 

przedszkolnego. 
2. Odbyło się zebranie sprawozdawcze członków OSP w Barlinku. 
3. W Barlineckim Ośrodku Kultury odbyła się coroczna Gala Sportu, na której gościem 

honorowym był Leszek Blanik. 
4. Odbyło się zebranie sołtysów, na którym zostały poruszone sprawy budŜetu roku 2009 oraz 

zasady korzystania ze świetlic wiejskich i majątku gminnego. 
5. W Gimnazjum Publicznym Nr 2 odbyło się coroczne spotkanie z instytucjami i 

organizacjami z terenu gminy Barlinek, na którym podsumowano wydarzenia roku 2008 i 
zaprezentowano plan wydarzeń i wydatków w roku 2009. 

6. Odbyło się Walne Zgromadzenia PWK "Plonia", na którym aportem został wniesiony 
majątek rzeczowy zlikwidowanej SW "Płonia". 

7. Spotkano się z mieszkańcami ul. Sosnowej, gdzie uzgodniono zasady modernizacji tej 
ulicy. 

8. Spotkano się z Zarządem i Radą Nadzorczą SMW-L "Dom", na którym omówiono sporne 
sprawy dot. korzystania z majątku gminnego i spółdzielczego. 

9. Spotkano się z Zarządem OSP Barlinek w spr. ustalenia harmonogramu modernizacji 
straŜnicy. 

10. W Kuratorium Oświaty odbyło się spotkanie poświęcone planowanej reformie systemu 
oświaty dot. wychowania przedszkolnego 5-latków. 

11. Spotkano się z kobietami aktywnymi z terenu gminy Barlinek. 
12. Spotkano się z sołtysem wsi Strąpie oraz przedstawicielem parafii z Mostkowa nt. 

pomocy w modernizacji Kościoła Filiarnego w Strąpiu. 
13. Spotkano się z sołtysem wsi Rychnów nt. bieŜących spraw wsi oraz potrzeb remontowych 

przedszkola w Rychnowie. 
14. Odbyło się spotkanie z sołtysem i radą sołecką Mostkowo, na którym uzgodniono 

koncepcję zagospodarowania terenów rekreacyjno - sportowych wsi Mostkowo. 
15. Odbyło się spotkanie z mieszkańcami ul. Leśnej, na którym ostatecznie uzgodniono 

projekt przebudowy obecnego budynku garaŜowego. 
16. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Biura Projektowego projektującego układ 

zlewni Mostkowa, na którym omówiono koncepcję rozwiązania. 
17. Odbyło się spotkanie z pracownikami muzeum w spr. dalszej przebudowy i wyposaŜenia 

muzeum w Dziedzicach jako element projektu ze środków "Odnowa wsi". 
18. Uczestniczono w walnym Zgromadzeniu Związku Jeziora Miedwie. 
19. Spotkano się z przedstawicielami firmy Barlinek S.A. w spr. upowszechnienia spalania 

paletu jako paliwa odnawialnego. 
20. W Starostwie Powiatowym w Myśliborzu odbyło się spotkanie z Komendantem 

Powiatowym Policji w spr. współfinansowania przez gminę Barlinek dokumentacji 
technicznej budowy nowej Komendy Powiatowej Policji. 

21. Spotkano się z Komendantem gminnym Policji w Barlinku nt. współfinansowania przez 
gminę samochodu osobowego na potrzeby Komendy Policji. 
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22. Odbyło się spotkanie z Komendantem gminnym Policji nt. zabrudzania i zanieczyszczania 
przez transport woŜący piasek z Krzynki ulic Barlinka i dróg na terenie gminy Barlinek. 

23. Odbyło się spotkanie z firmą Inbit w spr. partnerstwa gmin w realizacji programu 
unijnego dot. podnoszenia kwalifikacji pracowników administracji samorządowej. 

24. Odbyło się zebranie wiejskie w Dziedzicach w spr. aktualizacji planu odnowy wsi. 
25. Odbył się XI Festiwal Piosenki Przedszkolnej, którego organizatorem było Przedszkole 

Miejskie Nr 2. 
26. Odbyło się z udziałem Przewodniczącego Rady Miejskiej spotkanie z organizatorami  

Mistrzostw Polski w jeździe rowerowej na orientację oraz rankingu światowego elity 
WRE. 


